





Certificate of Registration

OCCUPATIONAL HEALTH & SAFETY MANAGEMENT SYSTEM - ISO 45001:2018

This is to certify that: Kalex Multi-Layer Circuit Board

(Zhongshan) Limited

No. 49, No. 51, No. 53

Guangfu Road, Luosha Yongning

Xiaolan Zhen Zhongshan Guangdong 528415

China

皆利士多层线路版(中山)有限公司

91442000714832044W

中国 广东省 中山市

小榄镇永宁螺沙

广福路49号、51号、53号

邮编: 528415

Holds Certificate No: OHS 612189

and operates an Occupational Health and Safety Management System which complies with the requirements of ISO 45001:2018 for the following scope:

The manufacture of double-sided and multi-layer printed circuit boards. [Previously certified to OHSAS 18001 since 2014-07-29]

双面及多层线路板的制造。

[自2014年07月29日通过了OHSAS 18001认证]

For and on behalf of BSI:

Michael Lam - Managing Director Assurance, APAC

Original Registration Date: 2020-07-02

Latest Revision Date: 2023-07-11

Effective Date: 2023-07-29 Expiry Date: 2026-07-28

Page: 1 of 1





...making excellence a habit.™

This certificate was issued electronically and remains the property of BSI and is bound by the conditions of contract. An electronic certificate can be authenticated **online**.

Printed copies can be validated at www.bsi-global.com/ClientDirectory or telephone +86 10 8507 3000, as well as at www.cnca.gov.cn, the official website of CNCA – Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China.

Further clarifications regarding the scope of this certificate and the applicability of ISO 45001:2018 requirements may be obtained by consulting the organization. The certified organization shall be subject to surveillance audit periodically with acceptable results for maintaining the validity of this certificate. This certificate is valid only if provided original copies are in complete set.







Certificate of Registration

职业健康安全管理体系 - ISO 45001:2018

兹证明: 皆利士多层线路版(中山)有限公司

91442000714832044W

中国 广东省 中山市

小榄镇永宁螺沙

广福路49号、51号、53号

邮编: 528415

Kalex Multi-Layer Circuit Board

(Zhongshan) Limited No. 49, No. 51, No. 53

Guangfu Road, Luosha Yongning

Xiaolan Zhen Zhongshan Guangdong 528415 China

持有证书: OHS 612189

并运行符合 ISO 45001:2018 要求的职业健康安全管理体系,认证范围如下:

双面及多层线路板的制造。 [自2014年07月29日通过了OHSAS 18001认证]

The manufacture of double-sided and multi-layer printed circuit boards. [Previously certified to OHSAS 18001 since 2014-07-29]

BSI代表:

Michael Lam - Managing Director Assurance, APAC

首次发证日期: 2020-07-02 生效日期: 2023-07-29 最新发证日期: 2023-07-11 有效期至: 2026-07-28

Page: 1 of 1





...making excellence a habit.™

此证书以电子版本方式发放,所有权属BSI并受合同条款的约束。

可以 在线 查询电子证书的有效性

打印的证书可以通过网站 http://www.bsi-global.com/ClientDirectory或者致电 +86 10 8507 3000 查询。

本证书信息亦可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询。

关于证书范围及 ISO 45001:2018 要求的适用性的进一步说明请咨询BSI。

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。

此证书只在提供完整正本时才有效。

信息查询及联系方式: BSI, Kitemark Court, Davy Avenue, Knowlhill, Milton Keynes MK5 8PP. 电话: +44 345 080 9000 BSI Assurance UK Limited,注册地英国,注册号码 7805321,地址: 389 Chiswick High Road, London W4 4AL, UK. 英标管理体系认证(北京)有限公司 北京市建国门外大街甲24号东海中心2008室 邮编: 100004 电话: +86 10 85073000 BSI集团公司成员。